
PROTOKoL Nr II/2014

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 30 grudnia 2014 roku
w Sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeja Kornackiego - Przewodniczqcego Rady Gminy

Obrady rozpoczgto o godz. 10:00, zakoriczono o godz.13:30

Stan osobowy RadY - 15 RadnYch.

W obradach zgodnie z list4 obecnoSci uczestniczylo l5 Radnych

- lista obecnoSci stanowi zal4cznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1. Pan Tomasz WEgrzynowski - W6jt Gminy
2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy
3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy
4.Pani Magdalena Anczykowska - Przewodnicz4ca Rady Powiatu Dzialdowskiego

5.Pan Janusz Kaczmarek - Radny Powiatu Dzialdowskiego
6. Pani Dorota Zieliliska - Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w

Rybnie
7. Sohysi - lista obecnoSci stanowi zal4cznik do protokolu,
8. Mieszkaficy

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnoSci obrad.
Obrady II sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz' 10:00 Pan Andrzej Komacki

PrzewodniczEcy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych. Nastgpnie stwierdzil, Ze po

sprawdzeniu listy obecno5ci, na sali znajduj e sig 15 Radnych, co stanowi kworum niezbqdne

do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3, Ustalenie porzqdku obrad.
l. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocnoSci obrad.
3. Ustalenie porzqdku obrad,
4. Prryjgcie protokolu z I sesji Rady Gminy Rybno.
5. Sprawozdanie z dzialalno5ci migdrysesyjnej W6jta Gminy Rybno.
6.Podjgcie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognory Finansowej Gminy Rybno na lata
2015-2020.
T.Uchwalenie budZetu Gminy Rybno na 2015 rok:
I )przedstawienie przez W6jta Gminy proj ektu btdaetu wtaz z lego uzasadnieniem,

2)przedstawienie przez W ojta Gminy opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o

projekcie uchlr al1 budZetowej.
3)wyst4pienie Przewodnicz4cego Komisji Bud2etu i Finans6w-przedstawienie opinii Komisji
BudZetu i Finans6w Rady Gminy Rybno w sprawie projektu budZetu na 2015 rok,
4)dyskusja,
5)podjgcie uchwaly w sprawie uchwalenia budZetu Gminy Rybno na 2015 rok.
S.Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2014-2020,
2) zmian w budZecie Gminy Rybno na 2014 rok,
3) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych,
4) udzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomocy hnansowej,



5) zmiany uchwaly w sprawie powolania Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego

Zakladrs Opieki Zdrowotnej w Rybnie'

iiprty:e.ii C.innej Strategii Rozwi4zywania Problem6w Spolecznych Gminy Rybno do

2020 roku,
i) zatwierdzenia planu pracy Komisji stalych Rady Gminy Rybno na 205 rok'

8j zatwierdzenia plunu ptu.y Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno na 215 rok'

g.Wolne wnioski i zaPYtania.
10.Zamkni9cie obrad.

Przewodnicz4cy przedstawil porz4dek obrad, kieruj4c zap)'tanie o propozycjg zmiany

oorzadku obrad.
W spiawie zmiany porz4dku obrad wniosk6w nie wniesiono'

Nastgpnie
obrad:
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy

15 Radnych, jednoglo5nie 15 glosami

ll sesji Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesji.

przedstawieniu porz4dku obrad jest nastgpuj4cy:

Pan Andrzei Komacki - Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porz4dek

sklad Rady 15 RadnYch w obecnoSci

,,2v" przyjgla Porz4dek obrad
stwierdzeniu prawomocnoSci obrad i

4. Przyjgcie protokolu z I sesji Rady Gminy Rybno.

5. Sprawozdanie z dzialalnoSci migdrysesyjnej W6jta Gminy Rybno'

6.podjgcie uchwaly w sprawie wieloletniej Prognory Finansowej Gminy Rybno na lata

2015-2020.
T.Uchwalenie bud2etu Gminy Rybno na 2015 rok:
1)przedstawienie przez w ojta Gminy projektu budZetu wraz z jego uzasadnieniem,

2jprzedstawienie przez w6jta Gminy opinii Regionalnej Izby obrachunkowej w olsztynie o

proj ekcie uchwaly budZetowej,
i)*yrtqpi"ni. Priewodnicz4cego Komisji Budzetu i Finans6w-przedstawienie opinii Komisji

duazetu i Finans6w Rady Gminy Rybno w sprawie projektu budZetu na 2015 rok,

4)dyskusja,
S;podjgcie uchwaly w sprawie uchwalenia budZetu Gminy Rybno na 2015 rok'

S.Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2014-2020'

2) zmian w bud|ecie Gminy Rybno na 2014 rok,
3 j Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych,

4) udzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomocy finansowej,

5j zmiany uchwaly w sprawie powolania Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego

Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie,

6) przyjgcia Gminnej Strategii Rozwi4zywania Problem6w Spolecznych Gminy Rybno do

2020 roku,
7) zalwierdzenia planu pracy Komisji stalych Rady Gminy Rybno na 205 rok,

8j zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno na 215 rok'
g.Wolne wnioski i zaPYtania.
l0.Zamknigcie obrad.

Ad.4. Prryjgcie protokolu z I sesji Rady Gminy Rybno.

przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z II sesji

Rady Gminy.



Radni wniesli o przekazywanie protokolu z odbytej sesji wraz z materialamira kolejn4 sesjQ.

Uwag do protokolu nie wniesionb. Pan Andrzej Kornacki - Przewodnicz4cy Rady poddal pod

giosowanie protok6l z I sesji Rady Gminy:
h.ada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci

15 RadnYch, glosami:
- 14 - ,,2a",
- I - ,rPtzeciw"
-0 - ,,wstrzymuj4cYch sig"
protok6l z I sesji Rady Gminy przyjgla.

Ad.5. Sprawozdanie z dzialalnoSci migdzysesyjnej Wrijta Gminy Rybno'

przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do W6jta Gminy o przedstawienie

Radzie sprawozdania z dzialalnoSci migdzysesyjnej.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka przedstawila Radzie sprawozdanie migdzysesyjne

z dzialalno1ci W6jta Gminy Rybno za okres od 7 listopada 2014 r. do dnia 30 grudnia 2014 r.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu.
Glos w sprawie sprawozdania zajgli:

Radny - Pan Piotr Rydel zapy'tal jakie zostaly przeprowadzone zostaly inwestycje celu

publicznego?
W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wyja3nil, ze inwestycja dotyczyla

wodoci4gowania Hartowiec-Truszczyny.
Wigcej pytafr nie wniesiono.

Ad.6.Podjgcie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na
lata2015-2020.

WyjaSnieri w zakresie projektu uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Rybno na lata 2015-2020 udzielila Skarbnik Gminy-Pani ZdzislawaKanicz.
Wskazala, 2e w ujgciu og6lnym wielkoSi dochodu na 2015 rok przedstawia sig nastgpuj4co:

- og6lem dochody wynosz4- 23 264 500,0021w tym:
- dochody bieZ4ce22209 768,0021.

- -dochody maj4tkowe: | 054 732,0021.
-og6lem wydatki wynoszq:23 975 000,002i w tym:
- wydatki bieaqce: 22 162 137,0021,
-wydatki maj4tkowe: I 812, 863,0021.

Proponowana kwota dlugu na koniec 2015 roku lwnosi: 2 975 16,2121.

Rozchody wynosz4: 1 034 400,0021, zaS przychody ksztaltuj4 sig na poziomie 1 744 900,0021.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad proj ektem uchwaly.
Glos w dyskusj i zabrali:
Radny - Pan Piotr Kamifski: ,,2 tego co Pani powiedzial, to na koniec 2015 roku splacimy
2 000 000,0021 dlugu?
Skarbnik Gminy - Pani ZdzislawaKanicz wyjaSnila, 2e splacimy 1 025 000,0021.

Wigcej pytan nie wniesiono, wobec czego Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjQ na

projektem uchwaly
Po czym o god2.10.28 zavEdzil5 min. przerwg. Po przerwie o god2.10.35 Przewodnicz4cy

Rady wznowil obrady.



Odczytal projekt uchwaly. Nastgpnie poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawre

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2015-2020 '

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci

l5 Radnych, jednogloSnie glosami:
- 15 - ,,2a" '- 0 - ,rprzeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sigo'

podjgla uchwalg Nr II/6/14 w sprawie Wieloletniej Prognory Finansowej GminY RYbno

na lata 2015-2020.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.T.Uchwalenie budZetu Gminy Rybno na 2015 rok:
l)przedstawien ie przez Wtijta Gminy projektu budietu wraz z jego uzasadnieniem,

Przewodnicz4cy Rady udzielil glosu Pani Zdzislawie Kanicz Skarbnik Gminy, kt6ra
wyjaSnila, 2e :

- ogdlem dochody wynosz4- 23 264 500,0021w Iym:
- dochody biel4ce: 22 209 768,0021,
-dochody maj4tkowe: 1 054 732,0021.
-og6lem wydatki wynoszE: 23 975 000,0021 w tym:
- wydatki biez4ce: 22 162 137,0021,
-wydatki maj4tkowe: 1 812,863,00z/'
Deficyt budzetowy ksztaltuje sig na poziome 710 000,0021.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,liczylem,2e projekt bud2etu zostanie bardziej szczeg6lowo
przedstawiony. Tym bardziej, 2e na dzisiejszej sesji obecni sq soltysi, mieszkaricy gminy.
Chcialbym wiedziei, jakie bgd4 zarnierzenia, jaka jest sytuacja finansowa Gminy?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wy'jaSnil: ,,projekt bud2etu musi byi do 15

listopada przedstawiony Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Taki projekt poprzedni W6jt
zloZyl. Nie dokonywalem w nim Zadnych zmian, poniewaZ jak wiecie, w trakcie roku jest
duZo niewiadomych. Nie wiemy, jakie bgd4 mozliwoSci pozyskania Srodk6w unijnych. Czy
bgdzie wigcej pienigdzy np. na termomodemizacjg? Czy b9d4 pieni4dze na wodociqgi i

kanalizacjg. Czy bEd4 pieni4dze na przedszkola? Musimy czeka6. To jest rok przejSciowy i

jakiekolwiek zmiany w tym budZecie, kt6ry zaproponowal poprzedni W6jt, obarczone
bylyby ogromnym blgdem. Proponujg przyj 4i ten budZet bez jakichkolwiek zmian.
JeZeli chodzi o stan finans6w, to jest nie ciekawie. ZdolnoS6 kedytowa Gminy jest niLsza niZ
wielu tu z nas obecnych. PoniewaZ na dzieri dzisiejszy nie moZemy uzyska6 kredltu w
wysokoSci 300 000,0021. W swojej dzialalnoSci z Urzgdem skupiamy sig na podniesieniu
strony przychodowej. Musimy zwigkszyd przychody Gminy. Czyli sprawa umarzania
podatk6w, sprawa porz4dkowania splywu podatk6w maj4tkowych. Sprawa kontroli tych
wydatk6w. Zwigkszenie strony przychodowej poprzez np. powstawanie kopalni, Zeby firma
DIREX jak najszybciej zaczgla wydobywai, bo to ogromny zastrzyk finansowy dla Gminy.
Ta nowa perspektywa wymaga wsp6lpracy z roZnymi jednostkami samorzqdowymi. Musimy
mie6 pewn4 pulg pienigdzy wolnych, Zeby wsp6lnie z innymi gminami robii przedsigwzigcia.
Do tej pory Gmina Rybno nie uczestniczyla we wsp6lnych przedsiEwzigciach z innymi
samorz4dami np. choiby droga Dzialdowo- Ilowo, Jeste5my jedyn4 gminq, kt6ra nie
dofinansowala tej drogi. W tej chwili kluczowq rzecz4, gdzie musimy zebrad znacz4ce
pieni4dze, jest droga Nr 538. Bez pienigdzy naszych i gmin, kt6re leZq wzdh2 tej drogi,



Zarzqd W ojew6dztwa nie zacznie jej remontowai Jeste5my po rozmowach' bqdziemy w

niedlugim czasie spisywai listy iniencyjne o moZliwodciach finansowania przez kilka

samori4d6w. Jest kilka ,u.orr4d6* od Nidzicy do Lasina Zywotnie zainteresowanych tym,

uif ,u i-gu zostala zmodernizowana na takim poziomie, jak droga Lubawa-Lidzbark Bez

nalej aktiwnej dzialalnoSci tego nie zrobimy. Na to tez musimy zebra( pieni4dze. W tej

chwiii borykamy sig z wod4. Nasz dzial inwestycyjny zajmuje sig projektowaniem'

wylonieniem wykonawc6w zwi4zanych z wodociqgowaniem. Ponadto musimy zrobii

pdraO"t t nut"4 hydrofomiq w Rybnie, jak i w Hartowcu Sprawa spigcia hydrofomi

ryuirlstiel z jak45 inn4. w 2014 roku nie zd4zyli(;my kupi6 agregatu. Mielismy na to

pieni4dzi ale oferty ktore przedstawily firmy byly zbyt ryzykowne' MySlg, ze do konca

stycznia powinnygmy to zrealizowai. Projekt budZetu jest na BIP, powszechnie dostqpny."

Radny - Pan Piotr Rydel: .,m6wimy o nowych zwirowniach, ale na wczesniejszych

spotkaniach mialem zapewnienia, 2e wplywaj4 pieni4dze ze Zwirowni w Rumianie. Ta

Zwirownia, ten teren zostal w 2007 roku objgty planem miejscowego zagospodarowania

przestrzennego. W 2010 roku inwestor ottzymal koncesjg. Mamy konie 2014 roku, wigc

"h"iulbynl 
wiedzied, jakie pieni4dze wplyngly? czy ta inwestycja dalej funkcjonuje jako

Zwirownia, jako miejsce zatrudnienia dla okolicznych mieszkaric6w? w koncesji j esI zapis,2e

Rada ma prawo j4 cofn46. Czy w ci4gu 4 lat od otrzyrnania koncesji, ta Zwirownia jest czy jej

nie ma?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,w Rumianie mamy wigcej Zwirowni. Pan Radny

Pioir Rydel juZ od dluZszego czasu to zglasza. MySlE, ze w najbli2szym czasie to

uporz4dkowane. Sprawa Zwirowni od Rumiana jadqc w kierunku Naguszewa jest to grunt

Skarbu Paristwa, nie podlegaj4cy komunalizacji, a wigc nigdy nie bqdzie gminny. Tam to

wszystko zostalo wyeksploatowane . Starosta zoslal przez Urz4d Gminy poinformowany o tej

Zwirowni, bo jak wynika nic o niej nie wiedzial. Teraz jtZ wie i stosowne procedury

wyja6niaj4ce uruchomil. Z tej Zwirowni Zadna zlot6wka nie wplyngla do budZetu gminy.

Mialo tam miejsce nielegalne pozyskanie Zwiru. JeZeli chodzi o Zwirownig Pana

Prusiriskiego, to koncesjg ma do 2019 roku. Do tej pory Gmina zarobila na tym 1 00021.

Wykazuje, 2e nie eksploatuj e. To tez jest sprawa, kt6r4 sig zajmujemy' Przy braku wplywu
podatku do Urzgdu Gminy nie mamy nic z tej Zwirowni, a wiemy ize bardzo du2o tego

materialu stamt4d wyiechalo. Dobrze, 2e od dluZszego czasu zwtaca Pan na to uwagg' to
procedujemy. Bgdziemy starad sig odzyskai jak najwigcej pienigdzy dla Gminy, Zeby

uporzqdkowad tg sprawg. Sprawa cofnigcia koncesji, jest to moZliwe ale nie jest to takie

proste. Wszystko wymaga uregulowan prawnych."

Radny - Pan Bogdan Wantowski:
20 000,0021, a tu I 000,0021."

Wigcej pytafi nie wniesiono.

,,wedlug moich wyliczeri to powinna byi kwota

2)przedstawien ie przez WrSjta Gminy opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Olsztynie o projekcie uchwaly bud2etowej

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki przedstawil opinig Regionalnej lzby
Obrachunkowej w Olsztynie. Uchwal4 Nr RIO.VIII-0120-543114 z dnia 24 listopada 2014 r.

Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie pozl'tywnie zaopiniowala projekt uchwaly

budZetowej na 2015 rok. Uchwal4 Nr RIO.VIII-0120-544114 z dnia 24 listopada 2014 r.



Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie pozl'tywnie zaopiniowala projekt Wieloletniej

Pro-gnory Finansowej Gminy Rybno nalala 2015-2020 '

Niniejsze uchwaly stanowiq zal4cznik do protokolu'

3)wyst4pienie Przewodnicz4cego Komisji Bud2etu i Finans6w-przedstawienie oPinii,
(o.i.;i'noaz"tu i Finans6w nloy cminy Rybno w sprawie projektu bud2etu na 2015

rok

Przewodnicz4cyRadypoprosiloprzedstawienieopiniiwsprawieprojektubud2etuna2015
rok Przewodnicz4cego Komisji Budzetu i Finans6w'
pan Piotr Kamiirski Przewodnicz4cy Komisji Budzetu i Finans6w poinformowal, i2 Komisja

na posiedzeniu dnia 19 grudnia br. pozytywnie zaopiniowala projekt budzetu na 2015 rok'

Niniejsza opinia stanowi zalqcznik do protokolu'

4)dyskusja

Po czym Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg na projektem budZetu na 2015 rok'

Radnie nie wnieSli pytafi do projektu budZetu na 2015 rok.

S)podjgcie uchwa$ w sprawie uchwalenia budZetu Gminy Rybno na 2015 rok'

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Rybno

na 2015 rok, po czym poddal go pod glosownie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci

15 Radnych, jednoglo5nie glosami:
-LJ -*ZA;
- 0 - ,rprzeciw"
-0 - ,,wstrzymuj4cych sig"
podjgla uchwalgNr II/7/14 w sprawie uchwalenia bud'etu Gminy Rybno na 2015 rok'

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.8.Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:
1) zmiani Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2014-2020

Przewodniczqcy Rady poprosil o wyjaSnienia Skarbnik Gminy.

Skarbnik Gminy - Puii Zdri"lu*u Kanicz wskazal, iz: ,,w ujqciu od 12 listopada-

zrz4dzeniem w6jta Gminy, 28 listopada - zarz4dzeniem, 02 grudnia - zarzqdzeniem otaz

dzisiejszej sesji wydatki i dochody przedstawiaj4 sig nastqpujqco:

Dochody gminy zmniejszono o kwotg 109 607,8521 i po zmianie wynoszq 26 140 424,7021.

Wydatki gminy zmniejszono o kwot' 169 607,85 zl i po zmianie wynosz4 25 637 509,7021.

Inne 2r6dla (wolne Srodki) zmniejszono o kwotg 60 000,0021 i po zmianie wynosz4

440 000,0021.
Rozchody wynoszq 942 915,0021,

w tym:
-splata po2yczek zaci4gnigtych z baku Gospodarstwa Krajowego (prefinansowanie) w

wysokoSci 138 215,0021,



-sptata pozyczek z WFOS w wysokosci 429 700 
'0021,

-splata kred]'t6w w wysoko3ci 375 000'0021

NadwyzkgbudZetugmrnywwysokoSci502g|5,002|.orazwolneSrodkiwwysokoSci
440 000,0021 przeznacza r,g nu pluno*un4 splatq rat 

-kred)'t6w 
i p9'V"-t-"\ -I wysoko6ci

g42 g15,0021. iluno*unu kwota dlugu na koniec 2014 roku wyno si 4 009 563,2121.

Nurtgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjE nad projektem uchwaly'

Glos w dyskusji zabrali:
nuOny -'pun iiotr Gurgielewc 2..,, czy moglaby Pani powiedzie6 o jakie zatz4dzenia Pana

W6jta chodzi? po drugie - na komis.li iowiedziala Pani, 2e nadwy2ka wynosi 1 700 000'0021'

Czy kwota ta ulegla zmianie?"

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz odpowiedziala: ,,kwota 1 700 000,0021 to sq wolne

Srodki. Mogla to byi wy2sza kwota. MieliSmy 500 000,0021,po zdjqciu dla Zakladu

Gospodarki komunalnej-zdjgliSmy 80 000,0021 dla zakupu inwestycyjnego. Dlatego mo2na

bylo zmniejszyi te woine Srodki o 60 000,0021. Zarz4dzenia dotyczyly gl6wnie wplyw6w

Srodk6w z Urzgdu Wojew6dzkiego dla Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej'"

Radny - Pan Piotr Gurgielewcz: ,, czy z tych wolnych Srodk6w moglismy splacid c2956 dlugu

na koniec 2014 roku?"

Skarbnik Gminy Pani Zdzislawa Kanicz odpowie dziala: ,,molna bylo, ale nie bylo takiej

mo2liwoSci, poniewaZ za h6tki byl czas dzialania nowej Rady."

Radny - Pan Piorr Gurgielewcz: ,ieZeli jeszcze I 000 000,0021 udaloby nam si9 splaci6 w

tym roku, to mielibySmy 3 000 000,0021 i 1 000 000,002i w nastqpnym' MielibvSmy wigksz4

zdolnoS6 kredytow4."

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz odpowie dziala'. ,, w tym roku nie bylo takiej

mo2liwoSci."

Wigcej pytaf nie wniesiono, wobec czego PrzewodniczEcy Rady zamknql dyskusjq na

projektem uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na

laIa2014-2020.
Nastgpnie odczytal projekt uchwaly i poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2014-2020 '

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci

15 Radnych, jednogloSnie glosami:
- 15 - ,,2a" ,
- 0 - ,rprzeciw"
-0 - ,,wstrzymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr II/8/14 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognory Finansowej Gminy

Rybno na lata 2014-2020,
Uchwala stanowi zal4cznlk do protokolu.

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2014 rok

Przewodnicz4cy Rady poprosil o wyja5nienia Skarbnik Gminy.
Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz wskazal, i2: ,,w dniu dzisiejszym wprowadza sig

zmiany nastgpuj4co:



w wysokosci 7 100,00 zl - dotyczy wplyll Srodk6w

,.Roztudowa wodoci4gu wiejskiego w miejscowodci

Dzial 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energig elektrycznq' gaz i wodg

D;-k;*l; sii zmniejszenia aochoio* biez4cych w wysokosci 1 216.00 zl oraz wydatk6w

Ui.za"V.ft w'wysokoSci 1 520,00 zl w zadaniu pn' ,,Opracowanie proj ektu zalo2efi do planu

tuojuirt"niu w cieplo, energig elektrycznq i paliwa gazowe dla gminy Rybno" w zwi4zktt

z obnizeniem wartoSci po zaplaniu ofertowym'

Dzial 600 TransPort i l4cznoSd

Dokonuje sig zmniejszenia wydatk6w mai4tkowych og6lem w wysokodci 21000'00 zl' w

tym w zadaniu:
Jpn. ,,Przebudowa dr6g gminnych w miejscowoSci Hartowiec" w wysokoSci 7 000'00 zl

- pn. ,,n".ont arogi nr 185003 w Hartowcu" w wysokoSci 14 000,00 zl'

Dzial 7 00 Gospodarka mieszkaniowa
zwigksza sig dochody biez4ce z najmu w wysokosci 2 400,00 zl oraz wydalki biez4ce na

zakup material6w i wyposa'Zenia, zakup uslug pozostalych w wysokodci 8 000,00 zl'

DzialT20InformatYka
Dla zadania pn. ,,Likwidacja barier wykluczenia cyfrowego na obszuze Gminy Rybno"

dokonuje siE zmniejszenia dochod6w biezqcych w wysokosci 185 227,10 zl oraz wydatk6w

bie24cych w wysokoSci 213 377 ,10 zl-

Dzial 750 Administracja publiczna
Zwigksza sig dochody bieZ4ce - pozostale odsetki w wysokoSci 6 000'00 zi'

Zmniejsza sig wydatki bie24ce w wysokodci 0,08 zl i wydatki maj4tkowe w wysokoSci

15 00d,00 zl dla zadania inwesrycyjnego pn."Zakup ci4gnika do obslugi biez4cej dr6g -
Urz4d Gminy Rybno".
zwigksza sig wydatki biez4ce w wysokosci 53 062,62 zl z przeznaczeniem na zakup

material6w i wyposazenia, zakup uslug pozostalych, oplaty z tytuiu zakupu uslug

telekomunikacyjnych telefonii kom6rkowej oraz odpisy na zakladowy fundusz Swiadczen

socjalnych.

Dzial 756 Dochody od osrib prawnych, od osrib fizycznych i od innych jednostek

nieposiadaj4cych osobowoSci prawnej oraz wydatki zwiqzane z ich poborem'

Zwigksza sig dochody bieZ4ce w wysokoSci 75,00 zl z t1'tulu odsetek od nieterminowych

Dzial 010 Rolnictwo i lowiectwo
Dokonuje sig zmniejszenia dochod6w

od mieszkaficow do inwestYcji Pn

Rvbno, Hartowiec i TruszczYnY".

wplat podatk6w i oplat.
Zmni€1sza si9 dochody bieZ4ce w wysoko3ci 18 000,00 zt'

Dzial 801 OSwiata i wYchowanie
Zmniejsza sig dochody biez4ce - wplywy z oplatw Przedszkoluw

2 800,00 zl.
Dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami wydatk6w bie24cych

zl

Rybnie w wysokoSci

w wysokoSci 2 244,09



z Drzeznaczeniem na zakup uslug pozostalych oraz odpis na zakladowy fundusz Swiadczen

socjalnych.
Ponadto zwiEksza siq wYdatki

fundusz Swiadczei socjalnYch

Dzial 851 Ochrona zdrowia

bieZ4ce w wysoko5ci 12 023j0 zl - odpisy na zakladowy

Dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami wydatk6w biezqcych w wysokoSci

zl na zaiulp material6w i wyposaZeniaw rczdziale ,,Przeciwdzialanie alkoholizmowi"
2 330,00

Dzial 852 Pomoc sPoleczna
Zwigksza sig dochody bieZ4ce w wysokoSci 7 025 ,00 zl.

Dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami wydatk6w w wysokoSci 4 966'09 zl

z przeznaczenrem na wynagrodzenia osobowe pracownik6w, skladki na Fundusz Pracy, r62ne

oiluty i rkludki, skladki na ubezpieczenia zdrowotne, swiadczenia spoleczne oraz odpisy

na zakladowy fundusz Swiadczei socjalnych.
Ponadto zmnielsza sig wydatki bieZ4ce w wysoko5ci 7 550,00 zl'

Dzial 853 Pozostale zadania w zakresie polityki spolecznej
Zmniejsza sig dochody bieZqce w wysokoSci og6lem 43 341,55 zl, w tym dla projektu:

-,,Szkola r6wnych szans" wwysoko6ci 31 751,99 zl,
- ,,R6wna6 szanse" w wysoko3ci 11 589,56 zl.
Dokonuje sig pomniejszenia wydatk6w bieZqcych w projekcie ,,R6wna6 szanse" z Programu

Operacyjnego Kapital Ludzki w wysokoSci I 1 589,56 zl.

Dzial 900 Gospodarka Komunalna i ochrona Srodowiska
W rozdziale ,,Gospodarka odpadami" zmniejsza sig wydatki maj4tkowe w wysoko5ci

12 721,00 zl.
W rozdziale ,,OSwietlenie ulic, plac6w i dr6g" zwigksza sig wydatki biez4ce w wysoko3ci

8 374,93 zl na zakup energii.
W rozdziale ,,zaklady gospodarki komunalnej" zmniejsza sig dotacjq celowq z budzetu

na dofinansowanie koszt6w realizacji inwestycji i zakup6w inwestycyjnych zak\ad6w

budZetowych w wysoko5ci 80 000,00 zl.

Dzial 926 Kultura fuyczna
W rozdziale,,Obiekty sportowe" zwigksza sig dochody biea4ce z t1'tulu najmu w wysokodci

10 500,00 zl z przeznaczeniem na wydatki bieZ4ce - zakup material6w, uslug pozostalych

i odpisy na zakladowych fundusz Swiadczeri socjalnych.
Ponadto dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami wydatk6w bie24cych w wysoko6ci

2 662,00 zl na zakup material6w i wyposa2enia.

W rozdziale ..Pozostala dzialalnoii" zmniejsza sig wydatki bie24ce dotycz4ce Biegu
Niepodleglo6ci w 2014 roku w wysokoSci 187 ,96 zl."

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.
Glos w dyskusji zabrali:
Radny - Pan Piotr Rydel: ,,glosowali6my nad uchwal4...nie widzg dla OSP w Zabinach
samochodu."

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislavra Kanicz odpowiedziala: ,,m6wimy o 2014 roku, nie ma tego
w olanie".



Radny-PanPiotrRydel:,,czyGminaottzymujepieni4dzezk6llowieckich?"

Skarbnik Gminy - Pani Zdzis|awaKanjcz odpowiedziala: ,,s4 to bardzo niskie kwoty.,'

Wigcej pytari nie wniesiono, wobec czego Przewodnicz4cy Rady zamkn4i dyskusjg na

proj"tt"- u"tl*aly w sprawie zmian budzetu Gminy Rybno na 2014 rok'

i.tuttgpni" odczllal projekt uchwaly i poddal go pod glosowanie'

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci

15 RadnYch' jednoglo6nie glosami:

- t5 - ,,2^" ,
- 0 - ,rPrzeciw"
-0 - ,,wstrzYmuj4cYch sig"
podjgia uchwalg Ni Mlrc ro sprawie zmian bud2etu Gminy Rybno na 2014 rok.

Uchwala stanowi zaL4cznik do protokolu.

3) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqrywania Problem6w Alkoholowych

przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e Rada spotkaia sig przed sesj4 i dyskutowala nad tym

programem.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly w sprawie

Gminnego Programu Profi laktyki i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych'
wobec braku pytan zamknql dyskusjg. Po odczlaniu projektu uchwaly poddal go pod

glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci

15 Radnych' jednogloSnie glosami:
- 15 - ',,2a",
- 0 - ,rPrzeciw"
-0 - ,,wstrzYmujQcych sig"
podjgla uchwalg Nr II/10/14 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

4) udzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomocy finansowej

wyjasnieri udzielil w6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski:,, wszystkie gminy z naszego

powiatu skladajq sig na ten osrodek. To jest sprawa, kt6r4 musimy pokryi, bo czQsto lez z

tego korzyStamY."

Nastgpnie Przewodnicz4cy otworzyl dyskusjq na niniejszym projektem uchwaly:

Glos w dyskusj i zabrali:
Radny Pan Piotr Gurgielewicz: ,,czy ktoS z mieszkanc6w naszej gminy byt zmuszony

zwr6ci6 sig do tego Osrodka Interwencj i Kryzysowej ? Czy sq takie dane?"
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W6jtGminy-PanTomaszWqgrzynowski:',zajmujesigtymPaniWiecze.rzycka'je2elijest
taka potrzeba to j4 poproszg. NG n-'utn w tej chwili takich informacji' Je2eli jest potrzeba to

uzuPelnimY'"

Radny Pan Piotr Gurgielewicz: ,, to proszg o tak4 informacjg na kolejn4 komisjg-czy ktoS z

mieszkaric6w gminy korzystal z pomocy tego odrodka'"

Wigcejpl.tanniewniesiono.Przewodnicz4cyRadypoodczltaniuprojektuuchwalypoddal
go Pod glosowanie.

RadaGminywglosowaniujawnymnaustawowyskladRady15RadnychwobecnoSci
15 Radnych, jednoglo5nie glosami:
- 15 - ,rza",
- 0 - ,rPrzeciw"
-0 - ,,wstrzYmuj4cYch sig"
podjgla uchwalg Nr II/11/14 w sprawie udzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomocy

finansowej.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

5) zmiany uchwaly w sprawie powolania Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego

Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie

wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara wyjasnil koniecznosi podjgcia uchwaly.

Nastgpnie Przewodnicz4cy otworzyl dyskusjg na niniejszym projektem uchwaly:

Glos w dyskusji zabrali:
Radny Pan Piotr Gurgielewicz: ,,czy zmiana bqdzie dotyczyla tylko funkcji
przewodniczqceg o, czy pozostalych czlonk6w r6wnie2?"

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pan Dariusz Tara wyja5nil: ,,na dzieh dzisiejszy zmiana

dotyczy przewodnicz4cego Rady."

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,czy czlonkowie tej Rady otrzymuj4 wynagrodzenie?"

Skarbnik Gminy - Pani Zdzistrawa Kanicz wyjadnila: ,,to jest Rada, kt6ra ma charakter

spoleczny i nie pobiera wynagrodzenia."

Wigcej py.tah nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady po odczytaniu projektu uchwaly poddal

go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci

15 Radnych, jednogloSnie glosami:
- lf, - ,,za ,
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrrymujqcych sig"
podjgla uchwalg Nr II/12l14 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie powolania Rady

Spolecznej Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie'

Uchwaia stanowi zal4cznik do protokolu.
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6) przyjgcia Gminnej Strategii Rozwi4zywania Problemtiw Spolecznych Gminy Rybno

do 2020 roku

Przewodnicz4cyRadyudzielilglosuKierownikGminnegoosrodkaPomocySpolecznej_
Pani Dorocie Zieliflskiej'
Pani Dorota Zieliriska: ,,ustawa o pomocy spolecznej naklada obowi4zek uchwalenia takiego

il;;" uchwala jesf niezbgdni o ubieganie siE o Srodki z Unii Europejskiej. Dokument

O"iJfi ,ig na dwie czgsci. I czgsi stanowi opis problem6w wystgpujqcych w gminie. II dotyczy

io"*ratuit, kt6re nalezy podj4i, aby przeciwdziala'L problemom spolecznym w naszej gminie'

CtO*rry.i celami strategicinymi to cele maj4ce wspom6c mieszkaic6w w rozwiTyrvaniu

szeroko rozumianych problem6w : wszelkiego todzaju uzale2nieri, bezrobocia. Kladziemy

nacisk na pomo" iudriom starszym i niepelnosprawnym, aby pom6c im w ich problemach

oraz na rozw6j wolontariatu i organizacj i pozarz4dowych. Ta strategia bgdzie ulegai

zmianom wynikaj4cym cho6by ze zmian przepis6w prawa."

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje na projektem uchwaly'

Glos w dyskusj i zabrali:
Radny - iran piotr Rydel: ,,przedstawila nam Pani program. My musimy dostosowywai sig do

przepis6w prawa, a gdzie jest miejsce na nasze zaangazowanie jako Radnych, kt6tzy,widzq

pa*n" .""iry bardzo logicznie, mamy inne zdanie w stosunku do wltycznych tzw.

zewngtrznych. od jakiego czasu dzielimy w szkolach dzieci na tych ,,biedniej szych" i

,,bogatszych,'. Jakie mamy moZliwosci jako Rada, aby dzieci otrzymywaly jednakowe posilki,

a nie dzielone na te ,,biedne" i ,,bogate". Jezeli chodzi o bezrobotnych to uwaaam, ze

czlowiek bezrobotny powinien otrzymae praca, ale i powinien sam szukai tej pracy.
powinnismy zapewnii bezrobotnym mozliwos6 pracy minimalnej, ze przyjdzie do urzgdu

podpisze listg i wykona drobnq pracQ."

Kierownik GOPS -Pani Dorota Zieliriska: ,,nikt nie zabroni doZywiania wszystkich dzieci.

Jest jednak pewien warunek. Rada musi podj46 uchwalg o dozywianiu wszystkich dzieci.

staramy si9 o drodki od wojewody, kt6re otrzymujemy w wysokosci co najmniej 60% calosci

koszt6w, ale tylko i wyl4cznie dla dzieci z rodzin, kt6re spelniaj 4 kryterium dochodowe do

150%. Jeaeli podejmiecie uchwalg, 2e positki otrzyrnuj4 wszystkie dzieci, to w6wczas

wojewoda nie da nam pienigdzy po wyzej tych 150%, tylko zawsze bEdzie to kwota dla os6b

speiniaj4cych kryterium dochodowe. Koszt do2ywiania w 2014 roku wyni6sl 260 000,0021.

W sklad tego doZywiania wchodz4 te2 zasilki celowe na Zywno56.

Dzieci na dziefi dzisiejszy doZywianych jest 445. W szkolach jest ich ok. 1 000, czyli na

osoby po wyZej tych 440 musialyby byd zapewnione Srodki wlasne gminy. Do tej kwoty nie

moina ubiega6 sig o dofinansowame.
JeSli chodzi o sprawg bezrobocia, to pomoc spoleczna pomaga w przezwycigZaniu tego

problemu. Nie jestesmy za{ rynkiem pracy dla tych bezrobotnych, t9 rolg pelni Urzqd Pracy'

To tam moina wezwa6 osoby bezrobotne, celem zloZenia podpisu'"

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,,dzieci skarZ4 sig najakoS6 posilk6w."

Kierownik GOPS -Pani Dorota Zielinska: ,,m6wi Pan,2e dzieci skarZ4 sig na jakoSi

posilk6w. Jezeli tak jest to interweniowai powinni interweniowad dyrektorzy, a takich
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interwencji do tej pory nie bylo. Je2eli bgdq oficjalne skargi to bgdziemy z dostawca posilk6w

rozmawia6".

Radny - Pan Piotr Kamifski: ,,w programie podano liczbq podmiotow- zarejestrowanych na

naszym terenie. czgsto jest tak, ze po niedlugim okresie prowadzenia dzialalnosci zamykai4

dziaLlnosi i po jakim irasie prrychodz4 do GOPS i zatrudniani sq jako opiekun do os6b

starszych. Czy to podlega iakiej weryfikacji?"

Kierownik GOPS -Pani Dorota Zielifrska: ,,wracaj4c do tych podmiot6w wspomnial Pan, 2e

zatrudniamy te osoby do opieki nad lud2mi starszymi. Czy m6wimy o pracy na etacie. czy o

osobach kt6re rezygnuj4 z pracy na rzecz opieki nad osob4 starsz4, co wynika z ustawy o

Swiadczeniach?"

Radny - Pan Piotr Kamifiski: ,, m6wig o osobach, kt6re zatrudniane s4 na konkretne

godziny."

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,, duZo os6b ptautje za granic4, a korzystaj4 z zasllkow

GOPS. W jaki spos6b przyznawane s4 te zasilki?"

Kierownik GoPS -Pani Dorota Zieliriska: ,! w momencie skladania wniosku o przyznanie

pomocy nastgpuje weryfikacja. Nie jesteSmy w stanie zweryfikowai, 2e dana osoba otrzymala
pieni4dze i wyjechala. Jezeli chcielibySmy 5ciga6 te osoby z racj i nieslusznie pobranego

zasilku, to tak naprawdg musieliby5my udowodni6, 2e gdzie ona pracuje na,,czarno". Wiem,

2e s4 osoby kt6re nie powinny korzystai z zasilk6w.

W6jt Gminy Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,pomoc spoleczna opiera sig na dokumentach,

kt6re przedstawia osoba zainteresowana. Na tej podstawie wyplacane s4 pieni4dze. Jest wiele

rodzin, kt6re powinny otrzymai du2o wigcej, ale nie mamy takich moZliwoSci i s4 rodziny.

kt6re nie powinny dostawai a dostaj4. Nasz Gminny Odrodek Pomocy Spolecznej jestjednym

z najlepiej dzialaj4cym oSrodkiem w powiecie. To dzigki Pani Kierownik, kt6ra wchodzi z

roZnymi nowinkami".

Radny-Pan Piotr Rydel : ,,m6wila Pani, ze nie mozna podzieli6 doZywiania..."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,Pani Kierownik przedstawila problem

finansowy jak to dziala-jak placimy za dozywianie. Mozemy podj4i uchwalg, 2e doZywiany
wszystkie dzieci, ale sk4d weZmiemy na to pieni4dze? Z czego zrezygnujemy? Czy nie

zrobimy hydrofomi w Hartowcu? Nie rozbudujemy wodoci4g6w, nie zrobimy drogi?
Problemem naszej gminy jest maly budZet, zebySmy mogli dobrze prosperowai musimy mie6

budZet 35 mln. Na dzisiaj nas na to nie sta6, aby dozywiai wszystkie dzieci."

Radny-Pan Piotr Rydel : ,, to w takim razie zr6bmy ,,p61 talerza" dla tych dzieci, ale niech to

dziecko wie, Ze jest jednakowo traktowane. MySlg, ze Wojewoda zgodzi sig na ,,p61talerua".

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,rzeczywiScie jest to bl4d, 2e jedno dziecko jest
jakoS faworyzowane, rodzi to konflikt, musimy sig lemu przyjrze|. Chcialbym, aby zeby
stworzy6 tak4 moZliwo5i. Z tego, co wiem to jest mo2liwo!;6, 2e rodzic moze za oplatq
wykupid ten posilek."
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Wiceprzewodnicz4cyRady-PanDariuszTara-jesttakamo2liwoj6,alewieledziecipo
prostu nie chce tego obiadu."

Kierownik GOpS -pani Dorota Zielifrska: ,,te ,,p61 talerzt' o kt6rym m6wil Pan Radny jest

praumie nie moZliwe. Jest to rz4dowy program pomocy zywnosciowej dla uczni6w w

izkolach do 2020 roku i musimy dzialad w mySl tej ustawy "

Radny - Pan Piotr Kamiiski: ,,czy GOPS plac4c osobom, kt6re pracujq za granicq i

jednoczednie pobierajq zasilki, moze nakazai zlozenie podpisu. Ten kto nie podpisze sig nie

otrzymuje zasilku".

Kierownik GOpS -Pani Dorota Zieliriska: ,,nie mamy prawa zmusii takiej osoby do tego typu

zachowania, a nawet PoProsi6."

Wigcej pytan nie wniesiono.

W czasie dyskusji obrady opu6cilo dwoje radnych.

Przewodnicz4cy Rady po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie'

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci

l3 RadnYch' glosami:
- 12 - ,,2a" '- I - ,rprzeciw"
- 0 -,,wstrrymuj4cYch sig"
podjgla uchwalg Nr IIl13/14 w sprawie prryjgcia Gminnej Strategii Ronvi4zywania
Problemtiw Spolecznych Gminy Rybno do 2020 roku.
Uchwala stanowi zaiqcznik do protokoiu'

Po czym o godz 13:00 zarz4dzil l0 min.przewg. Po przerwie o godz.13:30 Przewodniczqcy

Rady wznowil obrady . Stan Rady po przerwie 14 Radnych.

7) zatwierdzenia planu pracy Komisji stalych Rady Gminy Rybno na 2015 rok

Przewodnicz4cy Rady udzielil glosu Przewodnicz4cym poszczeg6lnych Komisji statych Rady

Gminy Rybno, kt6rzy poinformowali i2 na posiedzeniach komisji zostaly wypracowane plany

pracy na 201 5 rok.

Przewodniczqcy Rady po odc4'taniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci

14 Radnych, jednoglo5nie glosami:
- 14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wshzymujqcych sig"
podjgla uchwalg Nr II/14l14 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji stalych Rady
Gminy Rybno na 2015 rok
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.
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8) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno na 2015 rok'

Przewodnicz4cy Rady udzielil glosu Przewodnicz4cemu Komisji Rewizyjnej ' Pan Sylwester

Kasprowicz 
'przewodnicz4cy komisji przekazal informacjg, 2e na posiedzeniu dnia

22 grudnia2014r komisja opracowal plan pracy. Poprosil jednoczesnie o jego zatwierdzenie.

PrzewodniczEcy Rady po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie'

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci

l4 Radnych, jednogloSnie glosami:
- 14 - ,,2a",,
- 0 - ,rprzeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sig"
podjgla uchwalg Nr IIl15/14 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewiryjnej
Rady Gminy Rybno na 2015 rolc
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.9.Wolne wnioski i zapytania.
Glos zabrali:
W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski poinformowal Radg,2e kolejna sesja bqdzie

nagrywana. Podal do wiadomoSci i2 w zwi4zk:u ze zbli2aj4cymi sig wyborami soltys6w i rad

soleckich w niedlugim czasie zostanie dorgczony harmonogram. Oznajmil r6wnie2 o
planowanym wyodrgbnieniu na 2016 rok funduszu soleckiego.
Zwr6cil sig do Rady z ptopozycj4 przeprowadzenia szkoleri z zakresu tworzenia budZetu oraz

moZliwodci przekazywania material6w na sesjg i posiedzenia komisji poczt4 elektroniczn4.

Radny - Pan Dariusz Tara poprosil, aby dodatkowo o wyslanej poczcie elektronicznej.

zawiadamiai sms.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz zwr6cil sig do Przewodniczqcego Rady, aby o ile jest to
mo2liwe przenieSd obrady sesji w okresie zimowym do Sali konferencyjnej urzgdu. Zapytal

r6wnie2, czy znany jest juz harmonogram wywozu Smieci? Do obecnych na sesji Radnych

Powiatu Dzialdowskiego wyst4pil z apelem, aby Rada Powiatu zapoznala sig z uchwal4
Powiatowego Zarzqdt Dr6g w kwestii rozpoczgcia akcji oddniezania, po uplywie 4 godzin od

ustania opadu.

Przewodnicz4ca Rady Powiatu - Pani Magdalena Anczykowska: ,,do tej pory nie bylo jeszcze

takiego problemu, ale pewnie niebawem sig pojawi."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,jeZeli chodzi Smieci, to do wczoraj jeszcze nie
bylo takiego harmonogramu. Ze swej strony domagamy sig takiego harmonogramu. JeZeli

chodzi o Powiatowy Zarzqd Drog, to tez mamy takie drogi, kiedy mo2emy mniej sypai. Ale
s4 sy'tuacje wyj4tkowe, kiedy moZemy tE dowolnoSi zastosowai. ProSba do Pani

Przewodniczqcej, aby zachgcila Pana Dyrektora, 2e w sytuacj i takiej anomalii pogodowej,

Zeby odst4pii od takiej zasady, bo ma tak4 mozliwo56, a starosta mo2e mu nakazat'."

Sohys wsi Rybno - Pan Henryk WiSniewski: ,,kontaktowalem sig z firmq, kt6ra wygrala
przetatg obiecali, ze dostarczq te harmonogramy."
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Radny-Pan Piotr Gurgielewicz: ,,mamy dw6ch przedstawicieli w Ekologiczrrym Zwi1zku -
byli tt panowie Edmund Ligman i Edward WiSniewski. Jako Rada musimy wybrai ze swego

grona nowych przedstawicieli "

Sohys wsi Rapaty-Pan Robert olszewski zwr6cil sig z prosb4 o przekazywanie informacji o

sesji poczt4 elektroniczn4 16wnie2 sohysom.

Soltys wsi Jeglia- Pan Stanislaw Sendobry: ,,kiedy bEdzie rozwazana sprawa linii
wodoci4gowej w Jeglii?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski:,,zajmujemy sig tym, ale to s4 duze koszty"'

Soltys wsi Jeglia- Pan Stanislaw Sendobry: ,,mamy zalo2one wigksze oswietlenie i od

paLdzi er nika nie dizala ;'

Sekretarz Gminy wyjaSnila ten problem.

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,jakie s4 wyniki audytu i jaki jest koszt?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,audyt nie zostal ieszcze zakorlczony' Wnioski

przidstawig. Koszt audytu wyni6sl 10 800,0021, pokryty zostal z biea4cej dzialalnosci gminy.

Audyt bgdzie wkalkulowany w kaZdq inwestycjg.

przewodnicz4cy Rady odpowiadajqc wskazal, 2e jezeli sala oSP niezostanie lepiej ogrzana,

to sesje bgd4 odbywad sig w dotychczas wykorzystywanej Sali.

Wigcej pytari i wnioskow nie wniesiono.

Ad.l0.Zamkni9cie obrad'

O godz.13:30 prowadz4cy obrady Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzej Komacki - wobec

wyczerpania porz4dku obrad - zamkn?l obrady II sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoirczono.
Prowadzqcy o

Protokolowala

anfficry,rsua
\
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